
Träff med nya medlemmar 5 november 2024. 

 

 

 

 

15 nya medlemmar hade 

hörsammat inbjudan till 

en träff med styrelsen. 

 

 

Gästerna hälsades 

välkomna i aulan i 

Axelsberg av klubb-

mästaren Thore med ett 

glas bubbel och chips. 

 

 

 

Övriga i styrelsen 

minglade för att gästerna 

skulle känna sig 

välkomna. 

 

Syftet med träffen är att 

informera om 

föreningens verksamhet 

och att presentera 

styrelsen och – om 

möjligt – valberedningen 

för de nya. 

 

Gästerna slog sig ner 

runt borden. 

 

Först blev det en 

presentation av 

deltagande 

styrelseledamöter. 

 

Sen gick vi laget runt 

med våra gäster som 

presenterade sig helt 

kort. 

 

(Sekreterare Vivian syns 

här till vänster i bilden.) 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vice ordförande och 

studiebesöksansvariga 

Karin ledde 

presentationsrundan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vår medlemssekreterare 

Britt Inger − som för 

dagen hade tappat rösten 

– (här mitt i bilden) var 

den som hade skickat ut 

inbjudningarna men 

tvingades hålla mest tyst 

under träffen. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Vi serverades läckra räk-

mackor till kaffet och även en 

mazarin. 

 

(Här syns Britt-Marie, vår 

programansvariga, till höger.) 

 

 

 

 

Redan från början blev det en 

trivsam stämning runt bordet, 

när vi försökte lära känna 

varandra 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Valberedningen brukar vara 

med på dessa träffar, men var 

tyvärr förhindrade denna 

gång. 

 

 

För att valberedningen ska få 

lite mer att gå på, fick alla 

gäster fylla i en enkät, där de 

också angav om de kan tänka 

sig att engagera sig i 

styrelsen eller på ett annat 

uppdrag i föreningen. 

 

 

Gästerna ombads lägga in 

telefonnumren till val-

beredarna – särskilt till 

Anders Grönmark, eftersom 

det numret inte finns med i 

programhäftet − i sina 

mobiler, så att det inte är 

okända nummer som dyker 

upp när de börjar ringa runt.  

 



 

 

 

 

 

 

Som tack fick de varsin 

fribiljett till en medlems-

träff.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordförande Margareta 

gav sen lite information 

om SPF Seniorerna och 

de frågor förbundet 

arbetar med på olika 

nivåer och även om 

stadsdelsnämndens 

Pensionärs-råd (SPR), 

där kassören Birgitta 

(frånvarande i dag) 

representerar föreningen 

och reseansvariga Ann-

Marie (också frånvarande) 

är ersättare. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Avslutningsvis lottades 

blommorna på borden ut 

till några glada vinnare. 

 

Fyra av dem råkade sitta 

bredvid varann. 

 

Det blev en trevlig träff. 


